



Wu Yee Sun College, The Chinese University of Hong Kong
Enlistment of MALE Hostel Resident Tutor (2022-23)
香港中文大學伍宜孫書院
2022 至 23 學年宿舍男導師招募



Resident Tutors' Duties 宿舍導師的職責

- Facilitate communication and cooperation among students from different cultural backgrounds
加強來自各地宿生的溝通及聯繫
- Provide guidance and support in organizing student activities to enhance College community life
協助籌辦及支援宿舍各類型活動及推動宿舍生活
- Provide counselling and guidance to students
為學生提供指引及輔導
- Provide assistance for residents at times of emergencies
必要時需提供緊急支援予宿生
- Present an exemplary role model to observe all hostel regulations provide strong support for the Wardens/College in handling hostel disciplinary cases
以身作則遵守宿舍規則，並協助舍監及書院維持宿舍紀律
- Perform administrative duties in hostel management
處理宿舍行政工作
- Perform any other duties as assigned by the Wardens and the College
執行由舍監及書院分配的其他工作



Eligibility 申請資格

Full-time degree-holding CUHK staff members, full-time postgraduate students and final-year undergraduate students admitting to full-time postgraduate studies in CUHK commencing in the academic year of 2022-23
持大學學位之香港中文大學全職教職員、全日制研究生及已被中大取錄並將於2022至23學年修讀全日制研究生課程的應屆畢業生

Qualities We Are Looking For 所需條件

Energetic, mature & responsible 積極主動、成熟及有責任感
Fluent in Cantonese, Putonghua & English 操流利廣東話、普通話及英語
Knowledge or experience in hostel management, student counselling, first-aid and/or organization of student activities, particularly in the fields of sports, music, arts or environmental protection
有宿舍管理、學生輔導、急救技能或籌劃學生活動經驗（尤其在體育、音樂、藝術或環境保護範疇）者可獲優先考慮



Application Procedure 申請手續

Application can be made online (<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13657270>) by 30 October 2022. Applicants will then receive an email notification summary at the email address provided once the application is submitted. Shortlisted candidates will be invited to attend an interview on 3 November 2022 afternoon tentatively.

有興趣者請於2022年10月31日或之前於網上申請 (<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13657270>)，系統會自動寄出電郵確認書到閣下提供的電子郵箱。書院暫定將於2022年11月3日下午安排入選者面試。

Enquiries 查詢

☎ 3943 1741

✉ polly@cuhk.edu.hk

🌐 www.wys.cuhk.edu.hk